
Årsmöte	  Kvisljungeby	  –	  Lilleby	  vägsamfällighet	  
Organisationsnummer	  957105-‐6101,	  Zenithgården,	  2019-‐03-‐12,	  19:00-‐20:30	  

	  

§	  1	   Öppnande	  av	  mötet.	  
	   Mötet	  öppnades	  och	  ansågs	  behörigt	  utlyst.	  

Deltagare,	  se	  bilaga	  1	  
	  
§	  2	   Godkännande	  av	  dagordningen.	  
	   Dagordningen	  godkändes	  enligt	  förslaget.	  
	  
§	  3	   Val	  av	  ordförande	  för	  mötet.	  
	   Till	  årsmötets	  ordförande	  valdes	  Magnus	  Alexandersson.	  
	  
§	  4	   Val	  av	  sekreterare	  för	  mötet.	  

Till	  årsmötets	  sekreterare	  valdes	  Martin	  Berggård.	  
	  
§	  5	   Val	  av	  två	  justeringsmän.	  
	   Till	  årsmötets	  justeringsmän	  valdes	  Carina	  van	  den	  Berg	  och	  Eva	  Lahti.	  
	  
§	  6	   Styrelsens	  verksamhetsberättelse,	  resultat	  och	  ekonomiska	  ställning.	  

Olof	  Ryding	  delgav	  styrelsens	  verksamhetsberättelse,	  resultat	  och	  ekonomiska	  ställning,	  se	  bilaga	  2	  och	  3.	  
	   	  
§	  7	   Revisorernas	  berättelse.	  

Revisorn	  Hans-‐Göran	  Gustavsson	  redovisade	  revisorernas	  synpunkter,	  se	  bilaga	  5,	  och	  föreslår	  
ansvarsfrihet	  för	  styrelsen.	  

	   	  
§	  8	   Ansvarsfrihet	  för	  styrelsen.	  
	   Årsmötet	  beslutade	  att	  bevilja	  styrelsen	  ansvarsfrihet	  för	  verksamhetsåret	  2018.	  	  
	  
§	  9	   Årsavgift	  2019.	  

Styrelsen	  föreslår	  en	  höjning	  av	  årsavgiften	  från	  900	  kr	  till	  1	  200	  kr	  per	  år,	  då	  överskott	  de	  senaste	  åren	  
varit	  för	  lågt,	  se	  bilaga	  4.	  Vi	  har	  behöver	  avsätta	  ca	  50	  000	  kr/år	  för	  att	  täcka	  en	  framtida	  omasfaltering.	  	  
Årsmötet	  beslutade	  enligt	  styrelsens	  förslag.	  

	  
§	  10	   Ersättning	  till	  styrelse	  och	  revisorer.	  

Årsmötet	  beslutade	  enligt	  styrelsens	  förslag,	  d.v.s.	  att	  styrelsearvoden	  och	  revisorarvoden	  bibehålls	  på̊	  
nuvarande	  nivå̊,	  dvs.	  8	  000	  kr/år	  till	  styrelsen	  och	  2	  000	  kr/år	  till	  revisorerna.	  

	  
§	  11	   Val	  av	  styrelse.	  

Valberedningen	  Jonas	  Jakobsen	  och	  Anki	  Kallenberg	  förslag	  till	  styrelse:	  
Ordförande:	  Filippos	  Kalfas	  nyval	  då	  2018s	  ordförande	  Magnus	  Alexandersson	  flyttar	  (ett	  år	  kvar,	  2019)	  
Sekreterare:	  Martin	  Berggård	  (ett	  år	  kvar,	  2019)	  

	   Suppleant:	  Oscar	  Garnemark	  omval	  för	  ytterligare	  1	  år,	  2019	  
Kassör:	  Olof	  Ryding	  omval	  på	  ytterligare	  2	  år,	  dvs.	  	  2019	  och	  2020	  
	  
Mötet	  beslutade	  styrelse	  enligt	  valberedningens	  förslag	  ovan.	  
	  

§	  12	   Val	  av	  revisorer	  och	  revisorsuppleanter.	  
Valberedningen	  Jonas	  Jakobsen	  och	  Anki	  Kallenberg	  förslag	  till	  revisorer:	  
Revisor	  1:	  Carina	  van	  den	  Berg	  nyval	  2	  år,	  dvs.	  2019	  och	  2020	  

	   Revisor	  2:	  Hans-‐Göran	  Gustafsson	  (ett	  år	  kvar,	  2019)	  
	   Revisorssuppleant:	  Zenitha	  Cronéer	  omval	  för	  ytterligare	  ett	  år,	  2019	  
	  

Mötet	  beslutade	  revisor	  enligt	  valberedningens	  förslag	  ovan.	  
	  
	  
	  



§	  13	   Val	  av	  valberedning.	  
	   På	  grund	  av	  för	  får	  lågt	  deltagande	  kunde	  inte	  årsmötet	  utse	  någon	  valberedning	  för	  2019.	  

Årsmötet	  ger	  styrelsen	  i	  uppdrag	  att	  tillsätta	  en	  valberedning.	  
	  

§	  14	   Övriga	  frågor.	  
	  
	   14.1	  Motion	  mopedtrafik	  

En	  motion	  har	  inkommit	  från	  Gamla	  Lillebyvägens	  Villaförening,	  genom	  ordförande	  Munira	  Music	  Linder,	  
Myrliljevägen	  6.	  	  

Mopeder	  som	  kör	  för	  fort	  
Flera	  av	  våra	  medlemmar	  har	  uppmärksammat	  oss	  på	  att	  att	  det	  kör	  mopeder	  i	  väldigt	  hög	  fart	  i	  
och	  genom	  vårt	  bostadsområde.	  Mopederna	  körs	  både	  av	  ungdomar	  boende	  i	  området	  och	  av	  icke	  
boende	  i	  området.	  De	  utgör	  i	  vissa	  fall	  (t.ex.	  vid	  skymd	  sikt)	  en	  trafikfara	  för	  fotgängare	  och	  
bilister.	  
	  
Vi	  föreslår	  att	  vägsamfälligheten	  ser	  över	  möjligheterna	  att	  få	  ner	  farten	  på	  mopedisterna.	  Vi	  
förstår	  att	  detta	  är	  en	  svår	  uppgift	  och	  har	  ingen	  bra	  lösning	  men	  man	  skulle	  t.ex.	  kunna	  sätta	  upp	  
fler	  skyltar	  i	  området	  gällande	  den	  rekommenderad	  hastigheten	  om	  30	  km/h.	  	  
Man	  skulle	  också	  kunna	  se	  över	  den	  ”bom”	  som	  sitter	  i	  slutet	  på	  Gamla	  Lillebyvägen	  (i	  riktning	  mot	  
Mjöviks	  bageri)	  för	  att	  se	  om	  man	  kan	  bygga	  om	  den	  så	  att	  den	  försvårar	  för	  mopedister	  som	  
”genar”	  genom	  vårt	  område.	  	  
Man	  skulle	  kunna	  gå	  ut	  med	  information	  till	  medlemmarna	  om	  att	  ungdomarna	  på	  mopeder	  ibland	  
kör	  alldeles	  för	  fort	  och	  att	  det	  vore	  bra	  om	  föräldrarna	  pratade	  med	  sina	  ungdomar	  om	  trafikvett.	  

	  
Styrelsen	  svar	  på	  motionerna	  
Styrelsen	  föreslår	  	  

-‐ att	  vi	  sätter	  upp	  rekommenderade	  30-‐skyltar	  på	  lämpliga	  ställen	  längs	  vägen	  
-‐ ingen	  åtgärd	  i	  slutet	  av	  Gamla	  Lillebyvägen	  (vägbommen)	  då	  mopederna	  kommer	  köra	  runt	  

	  
Årsmötet	  beslutar	  att	  	  
Årsmötet	  beslutar	  enligt	  styrelsen	  förslag	  med	  tillägget	  att	  styrelsen	  kontaktar	  Zenith	  för	  att	  informera	  de	  
äldre	  ungdomslagen	  om	  att	  ta	  mer	  hänsyn	  och	  minska	  hastigheten	  vid	  cykel-‐	  och	  mopedtrafik	  på	  Gamla	  
Lillebyvägen.	  Årsmötet	  noterar	  även	  att	  vägbommen	  inte	  tillhör	  vägsamfälligheten.	  
	  

	   14.2	  Motion	  ny	  anslagstavla	  
En	  motion	  har	  inkommit	  från	  Gamla	  Lillebyvägens	  Villaförening,	  genom	  ordförande	  Munira	  Music	  Linder,	  
Myrliljevägen	  6.	  	  
	  

Ny	  anslagstavla	  vid	  infart	  till	  området	  
Vi	  föreslår	  att	  vägsamfälligheten	  köper	  in	  och	  monterar	  en	  ny	  anslagstavla	  vid	  infarten	  till	  vårt	  
område	  eftersom	  den	  som	  sitter	  där	  är	  gammal	  och	  sliten.	  Vi	  är	  övertygade	  om	  att	  detta	  skulle	  ge	  
ett	  trevligare	  intryck	  vid	  infarten	  till	  vårt	  område.	  

	  
Styrelsen	  svar	  på	  motionerna	  
Styrelsen	  föreslår	  att	  ta	  bort	  anslagstavlan	  då	  vägsamfällighet	  inte	  har	  behov	  av	  en	  anslagstavla	  då	  
information	  till	  medlemmarna	  sker	  numera	  via	  informationsbrev	  och	  hemsidan.	  
	  
Årsmötet	  beslutar	  att	  	  
Låta	  anslagstavlan	  vara	  kvar	  och	  inte	  köpa	  in	  ny.	  

	  
14.3	  Vattensamling	  vid	  infarten	  
Möte	  noterade	  att	  det	  samlas	  vatten	  vid	  infarten	  och	  styrelsen	  är	  medveten	  om	  problemet.	  
	  
14.3	  Sandning	  vid	  backarna	  
Mötet	  noterade	  att	  det	  varit	  halt	  vid	  backarna	  under	  denna	  vinter.	  	  Styrelsen	  har	  haft	  ett	  möte	  i	  februari	  
med	  leverantören	  och	  tagit	  upp	  både	  sandning	  och	  snöröjning.	  	  Förslag	  att	  vi	  tar	  upp	  behovet	  av	  manuell	  
sandning	  när	  vi	  delar	  ut	  informationsbrev	  i	  höst/vinter.	  	  
	  
	  



	  
	  
14.3	  Sikt	  vid	  korsning	  och	  röjning	  kring	  vägen	  
Styrelsen	  kommer	  att	  ta	  upp	  detta	  igen	  i	  informationsbrevet	  i	  maj/juni	  och	  även	  be	  villaförening	  ta	  upp	  
detta	  som	  en	  informationspunkt	  vid	  den	  årliga	  städdagen.	  Informationsbrevet	  kommer	  även	  i	  år	  att	  skrivas	  	  
i	  samarbete	  med	  Villaförening.	  

	  
§	  15	   Protokoll	  från	  årsmötet	  

Protokoll	  kommer	  att	  läggas	  ut	  på	  hemsidan	  http://kvisljungeby-‐lilleby.se	  
	  

§	  16	   Mötet	  avslutas	  
	   Mötet	  avslutades	  
	  
	  

Mötesordförande	   	   	   	   Mötessekreterare	  
	  
	  
	  
Magnus	  Alexandersson	  (GL6D)	   	   Martin	  Berggård	  (GL7A)	  
	  
	  
Justerad	  av	   	   	   	   	   Justerad	  av	  	  
	  
	  
	  
Carina	  van	  den	  Berg	  (LH27)	   	   	   Eva	  Lahti	  (GL45) 

	  



Bilaga	  1	  Mötesdeltagare	  Årsmöte	  Kvisljungeby	  –	  Lilleby	  vägsamfällighet	  2019-‐03-‐12	  

Olof	  Ryding	  GL7B	  	  

Martin	  Berggård	  GL7A	  

Magnus	  Alexandersson	  GL6D	  

Oscar	  Garnemark	  LH16	  

Anders	  Abrahamsson	  GL48	  

Linnea	  Abrahamsson	  GL48	  

Hans-‐Göran	  Gustafsson	  GL38	  A	  

Eva	  Lahti	  GL45	  

Anki	  Kallenberg	  GL40	  

Hubert	  Bonder	  GL40	  

Carina	  van	  den	  Berg	  LH27	  

	  



Bilaga 2 Verksamhetsberättelse 
 

Verksamhetsberättelse	  

	   	   	   	   	   	   	   	  Styrelse	  
	   	   	   	   	   	  Ordf.	   Magnus	  Alexandersson	  

	   	   	   	  Kassör:	   Olof	  Ryding	  
	   	   	   	   	  Sekreterare:	   Martin	  Berggård	  
	   	   	   	   	  Suppleant:	   Oskar	  Garnemark	  
	   	   	   	   	  

	  Styrelsen	  har	  haft	  4	  ordinarie	  möten.	  
	   	   	   	   	  

	  Händelser	  under	  året	  
	   	   	   	   	  

	   	   	   	   	   	   	   	  
-‐	  

Löpande	  skötsel	  i	  form	  av	  snöröjning,	  halkbekämpning,	  flisfyllning,	  sopning	  och	  
slåtter	  har	  genomförts	  under	  året.	  

-‐	  
Totala	  vinterunderhållskostnaden	  inklusive	  snöröjning,	  flis	  och	  flisning	  vintern	  
2017-‐2018	  uppgick	  till	  39	  797	  kr.	  

-‐	   Under	  2018	  har	  Lillebyhöjd	  (nya	  delen)	  införlivats	  i	  vägföreningen.	  

-‐	   Tre	  fartgupp	  köptes	  in	  och	  placerades	  ut.	  Kostnad	  12	  764	  Sek.	  

-‐	  
Ett	  antal	  nya	  flisbingar	  har	  beställts	  men	  restats.	  Dessa	  kommer	  att	  sättas	  ut	  så	  
fort	  de	  levereras.	  

-‐	   Reparation	  av	  brunnar	  har	  beställts	  och	  kommer	  att	  utföras	  i	  början	  av	  2019.	  

-‐	   Container	  placerades	  ut	  i	  samband	  med	  städdag.	  

-‐	  
Styrelsen	  har	  gått	  ut	  med	  informationsbrev	  till	  alla	  medlemmar	  om	  vikten	  av	  att	  
röja	  sly	  och	  grenar	  i	  närheten	  av	  vägen.	  

	  
	  
	  
	  



Bilaga	  3	  Resultat	  och	  ekonomiska	  ställning	  
 

Resultaträkning (SEK) 

   Intäkter 
  Vägavgifter medlemmar 92 700    

 Kommunalt och Statligt driftsbidrag 15 351    
 Besiktning 5 513    

 
   Summa vägavgifter 

 
113 564    

Ränta (Placeringskonto) 
 

0    

   Summa intäkter 
 

113 564    

   Utgifter 
  Snöröj -39 797    

 Maskinsopning -4 813    
 Grässlåtter -2 588    
 Fartgupp -12 764    
 Summa vägkostnader 

 
-59 962    

Styrelsearvoden (Periodiserat) -8 000    
 Revisorsarvoden (Periodiserat) -2 000    
 Diverse mindre kostnader -5 000    
 Summa övriga kostnader 

 
-15 000    

Summa utgifter 
 

-74 962    

   Resultat 2018 
 

38 602    
 

Balansräkning (SEK) 

   Tillgångar 2018-12-31 2017-12-31 
Kassa  0    0    
Bank (Penningkonto) 172 567    128 965    

Bank (Placeringskonto) 509 419    514 419    
Summa tillgångar 681 986    643 384    

   Skulder och eget kapital 2018-12-31 2017-12-31 
Eget kapital 633 384    613 505    
Årets resultat  38 602    19 879    
Upplupna kostnader 10 000    10 000    

Summa skulder & eget kapital 681 986    643 384    

   Upplupna kostnader består av 
  Styrelsearvoden 8 000    

 Revisorsarvoden 2 000    
 Summa upplupna kostnader 10 000    
  



  
 
Bilaga 4 Resultat per år 
 
År Resultat Engångsposter Resultat  

justerat för  
engångsposter 

Kommentarer 

2013 100 600 50 000 50 600 Ränta 30 000 kr och 
anslutningsavgift 20 000 kr 

2014 202 000 160 000 42 000 Anslutningsavgifter 
Lillenyhöjd 8 villor á 20 000 kr 

2015 -57 1000 -640 000 69 000 Asfaltering 

2016 46 800 0 46 800   

2017 20 000 20 000 0 Anslutningsavgift 20 000 kr 

2018 38 600 5 800 32 800 Besiktning 

Totalt -163 000 -404 200 241 200   

Snitt     40 200   
 
 
Kommenterar 

• Snitt resultat efter justeringar över 6 år: 40 000 kr. 
• Med denna takt tar det 16 år att spara ihop pengar till en halv 

asfaltering enligt den 2015 och drygt 30 år till en full asfaltering. 
 
Tidigare undersökningar visar på att vi behöver räkna med en asfaltering ca 
var 20 år. 
 
 
  



Bilaga 5 revisionsberättelse 
 

 


